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Taallessen Kraainem  -  Terbeschikkingstelling lokalen

In maart 2016 bevestigde de minister dat er een grote vraag naar cursussen Nederlands 
is in onder andere de faciliteitengemeente Kraainem, in zoverre dat de ruimte in het 
gemeenschapscentrum De Lijsterbes te beperkt is gebleken. 

Aanvankelijk leek het erop dat het gemeentebestuur negatief reageerde op de vraag om 
lokalen van de basisschool ter beschikking te stellen. Daarop heeft het college van 
burgemeester en schepenen negatief geantwoord, omdat het reglement daar niet in zou 
voorzien. Een voorstel tot wijziging van het reglement werd aanvankelijk weggestemd.

Toch was er sprake van bereidheid om het huurreglement alsnog aan te passen. Vzw ‘de 
Rand’ zou in overleg treden met de gemeentelijke administratie om die lokalen alsnog ter 
beschikking gesteld te krijgen voor het volgende schooljaar. 

Kan de minister meedelen of dit intussen reeds tot enig resultaat heeft geleid ?
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Vzw ‘de Rand’ heeft inderdaad aan het gemeentebestuur van Kraainem schriftelijk een 
vraag gesteld om, net zoals dat in Drogenbos het geval is, gebruik te kunnen maken van 
leslokalen van de gemeenteschool voor NT2-cursussen vanaf volgend schooljaar. Vzw ‘de 
Rand’ kreeg een weigering als antwoord, met als argument dat dit niet kon volgens het 
huurreglement. Een vraag tot aanpassing van het reglement werd in de gemeenteraad 
verworpen. Toch verklaarde eerste schepen Caprasse in de media dat ze aan haar 
diensten de opdracht zou geven om het reglement aan te passen. Aansluitend heeft vzw 
‘de Rand’ enkele contacten gehad met de schooldirectie en de gemeentelijke 
administratie. Vzw ‘de Rand’ heeft er echter geen zicht op in welk stadium de aanpassing 
zich momenteel bevindt, noch in welke richting de aanpassingen zullen gebeuren. Het 
dossier is volgens de huidige informatie (d.d. 6 juni) nog niet opnieuw op het 
schepencollege of de gemeenteraad geagendeerd. 


